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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 

 

 

Ridderkerk, 30 mei 2019 

 

 
Onderwerp: schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders (RvO artikel 40) over de 
organisatie en financiering van evenementen 

 

 

Geacht college,  

 

De PvdA Ridderkerk is een groot voorstander van evenementen in alle wijken van Ridderkerk. En van een 

bruisend Koningsplein met waterplezier, een schaatsbaan en het Koningspleinfestijn. Evenementen dragen bij 

aan ontmoeting tussen jong en oud. Bovendien zijn evenementen een steuntje in de rug voor onze lokale 

ondernemers. Onze lokale ondernemers die het ondanks de aantrekkende economie nog altijd lastig hebben door 

online winkelen, hoge huren en de concurrentie van omliggende winkelgebieden.  

 

In de gemeenteraadsvergadering van juli 2017 hebben de PvdA Ridderkerk en toen nog D66/GroenLinks samen 

voorgesteld om een feest te organiseren op het Koningsplein. Om te vieren dat het Koningsplein met de bouw 

van de Kuyperhof was afgerond. Naar aanleiding van die motie is er vorig jaar een feestweek georganiseerd. Een 

week die tot stand is gekomen dankzij de inzet van de SER, (andere) betrokken vrijwilligers, ondernemers en 

sponsors. De gemeente heeft een financiële bijdrage geleverd aan dit evenement. Daarnaast stond de gemeente 

garant voor een bedrag van € 26.840 ex BTW. De feestweek 2018 smaakte naar meer en krijgt dit jaar een 

vervolg met het feestweekend 2019. Hopelijk zal Ridderkerk hier net zo van genieten.  

 

Naar aanleiding van het bovenstaande heeft de PvdA Ridderkerk de volgende vragen over de organisatie en 

financiering van evenementen in Ridderkerk: 

 

Feestweek 2018 

 

1a. Wat heeft de feestweek 2018 op het Koningsplein in zijn totaliteit gekost? Welk deel van dit bedrag heeft de 

SER opgehaald door middel van sponsorgelden en welk bedrag heeft de gemeente bijgedragen? Graag in uw 

antwoord ook de garantstelling van de gemeente betrekken, of de SER hierop een beroep heeft gedaan en zo ja, 

voor welk bedrag. 

1b. Is de feestweek 2018 geëvalueerd? Indien de feestweek is geëvalueerd: met welke partijen heeft u dit gedaan 

en wat waren de belangrijkste conclusies? Indien de feestweek niet is geëvalueerd: waarom is dit niet gedaan en 

is het de bedoeling om dit alsnog te doen? 

1d. Bij de feestweek 2018 maakte de beveiliging een ernstige inschattingsfout ten aanzien van de 

gezondheidstoestand van een van de bezoekers. Hoe gaat dat dit bij het feestweekend 2019 voorkomen worden? 

Worden de beveiliging en de EHBO bijvoorbeeld anders geïnstrueerd?  

 

Feestweekend 2019 

 

2a. Op welke manier worden lokale ondernemers en winkeliers (bijvoorbeeld de BIZ Centrum) bij de organisatie 

van het feestweekend 2019 betrokken? 

2b. Op welke manier wordt het feest toegankelijk gemaakt voor mensen met een beperking? 

2c. Bij het vroegere Koningspleinfestijn was er een belangrijke rol weggelegd voor lokale verenigingen. In 

hoeverre worden verenigingen dit keer ook uitgenodigd om een bijdrage te leveren aan het programma?  

 

Financiën  

 

3a. Wat zijn de geraamde kosten voor het feestweekend 2019? Welk deel van dit bedrag moet de SER met 

sponsorgelden zien binnen te halen?  

3b. De Radio NL Zomertour is ook een van de activiteiten tijdens het feestweekend 2019. Mocht er voor deze 

activiteit een tekort ontstaan, dan staat u garant voor een bedrag van maximaal € 26.000 ex BTW. Voor de 
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feestweek 2018 stond u voor de activiteiten op de zaterdag ook garant voor een bepaald bedrag. Is hier nu twee 

jaar achter elkaar sprake van een eenmalige tegemoetkoming of heeft deze een structureel karakter? Graag uw 

antwoord toelichten. 

3c. Tijdens het vragenuur van 10 juli 2018 heeft u aangegeven dat de garantstelling werd gedekt uit het 

evenementenbudget. Later is aangegeven dat dit het participatiebudget moest zijn. Het toenmalige college van 

SGP en Leefbaar heeft besloten om als gemeente geen financiële bijdrage meer te leveren aan evenementen. 

Sinds wanneer beschikt de gemeente over een participatiebudget waarmee dus ook garant kan worden gestaan 

voor (activiteiten tijdens) evenementen?  

3d. Wat is de hoogte van dit participatiebudget? 

3e. Als er geld uit het participatiebudget wordt gebruikt, wordt het budget dan weer aangevuld? Zo ja, tot welk 

bedrag? Zo nee, waarom niet? 

 

Andere evenementen en schaatsbaan 

 

4a. Voor welke doeleinden en onder welke voorwaarden kan gebruik worden gemaakt van het participatiebudget? 

4b. In hoeverre kunnen lokale ondernemers en inwoners die een evenement willen organiseren gebruikmaken 

van dit budget? Is de gemeente dan ook bereid om voor een bepaald bedrag garant te staan?  

4c. Ridderkerk heeft al een aantal jaar geen schaatsbaan meer. Dit was een geliefd evenement. Bent u bereid om 

de mogelijkheden te onderzoeken of er bijvoorbeeld dit jaar of anders volgend jaar in december een evenement 

met een schaatsbaan op het Koningsplein kan plaatsvinden? Dit zou georganiseerd kunnen worden door de 

SER, de STEK of een andere partij. Een voorbeeld van dit laatste is de Stichting Wouw die ervaring heeft met het 

organiseren van evenementen met een schaatsbaan tegen relatief lage kosten.   

4d. Bent u bereid om dan ook voor een bepaald bedrag garant te staan om de organisatie indien nodig te 

vergemakkelijken? 

 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van orde verzoek ik u om schriftelijke beantwoording van 
deze vragen. Wilt u daarbij zo vriendelijk zijn om mijn vragen afzonderlijk te beantwoorden en niet te volstaan met 
een algemeen antwoord? 
 
 
Hoogachtend, 
  
Jeroen Rijsdijk    
PvdA Ridderkerk 

 

 

 

 

 


